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 ACTA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 2019-2023. 
 
Data: 02 de novembre de 2021 -  20.00 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: Anaïs Medina (presidenta);Magalí Miracle (GM ERC); Mohamed Lamin Jammeh 
(GM PSC); Roser Calvet (GM CUP); Quim Pagès; Jordi Raig; Antoni Comajuan; Joan Ridorsa; 
Dídac Heredia; Ana Fernández; Quim Colominas (Secretaria).  
 
S’excusen: Agustín Múñiz; Jordi Prat. 
 
La presidenta, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 20.00 hores, amb l’ordre del dia a 
tractar següent: 
 
Ordre del dia: 
  

1. Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2. Estat dels projectes 
3. Pla d’Acció Cultural 
4. Precs i preguntes 

 
1.Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
 
La presidenta demana a les persones assistents si tenen quelcom a dir respecte l’esborrany de 
l’acta de la sessió plenària de 14 de gener de 2020, que s’ha tramés juntament amb la 
convocatòria. L’acta s’aprova sense observacions, per unanimitat. 
 
2. Estat dels projectes  
 

• Remodelació del Parc del camí Ral: Redactat el projecte executiu i en revisió per part 
d’Espai públic. Es consignarà  al pressupost inversions 2022. 
 

• Remodelació del Parc 1 d’octubre: En procés de licitació. Finals de Primavera inici 
treballs. 

 
• Centre cívic carrer Major: Obres d’adequació en curs. Quan finalitzin es materialitzarà 

trasllat de les gent gran, provinent de les Casetes, que acollirà el Consultori local de 
Salut. 

 
• Consultori local de Salut: Obres en curs. Previsió finalització, febrer. 

 
• Assegurament del subministrament aigua potable: Mobilitzat projecte de 

construcció d’un dipòsit a la zona pous, per tal d’evitar els talls d’aigua. Projecte inclòs 
en el Pla d’inversió AGBAR. Demanades propostes per a redacció del projecte 
executiu, que estarà disponible a final de Primavera. 

 
• Carril bici La Batllòria-Sant Celoni: en procés la redacció del projecte executiu, 

impulsat per la Generalitat. No es disposa de calendari. 
 

• Càmeres de seguretat: en procés de redacció la documentació de licitació per a la 
ubicació des 2 càmeres de matrícula i 1 de seguretat. 
 

 



 

2 
 

• Zones de cacera poperes al nucli: s’està en diàleg amb Societat de caçadors i 
Agents Rurals, sobre límits de cacera al voltant de nucli. En funció del resultat és farà o 
no actuacions. 

 
3. Pla d’Acció Cultural 
 

• S’explica que ja s’ha començat a programar activitats diverses, mensualment. En funció 
de la resposta el valorarà formats i continuïtat. 
 

• Es farà Festa Major d’Hivern, per bé que, encara amb format limitat. 
 

• S’explica l’enfoc de les Festes de Nadal i Reis: Mesures més relaxades que any 
anterior i seu a can Bruguera. 
 

• AV Royal park, informa que enguany s’organitzarà Túnel del Terror- 
 
 
5, Precs i preguntes: 
 

• “Minerals d’en Pinós”:  Es pregunta per si es disposa d’informació/plantejament sobre 
eventual cessió d’una col·lecció de minerals. Des de l’Ajuntament s’informa que no se’n 
té constància. 
 

• Es pregunta sobre el seguiment de la problemàtica del sorolls provinents de pous 
d’Eastman. S’informa que s’ha requerit l’empresa per tal que apliqui mesures per a 
evitar-los. 
 

• Es pregunta sobre la instal·lació de rètols de prohibició de patinets a zones de vianants 
(carrer Breda, carretera Vella pas de vianants fins c35, vial a Estació de tren).  
S’informa que es penjaran ben aviat. 
 

• Es pregunta sobre l’activitat de l’AFA de l’Escola Montnegre. S’informa que es coneix 
que és en procés la configuració d’una nova junta, per bé que, pels contenciosos 
judicials actius, el procés es fa lentament i amb molta contenció. 
 

• Es pregunta sobre la possibilitat de promoure oferta d’educació infantil inicial, emprant 
l’aulari de l’Escola Montnegre, amb l’objecte d’assegurar la consolidació del centre, to 
evitant fuites a Gualba, Riells. S’indica que cal valorar demografia i economia, per 
decidir al respecte. Es considera com una possibilitat a explorar, l’obertura d’aules a la 
pròpia Escola. 
 

• Es dona compte de la presència de coloms a la part de dalt de can Bruguera. S’acorda 
traslladar la situació a Espai públic, per assegurar que s’inclou en el cens de punts a 
gestionar. 
 

• Es demana que es faciliti a les persones membres del Consell, l’avantprojecte de la 
remodelació del parc del Camí Ral i de la traçada del carril Bici 

 
 
La presidenta aixeca la sessió, quan són les 20,57. 
 
 
La presidenta       Per la Secretaria 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 
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